
                                                         
 
 
                                                                                                                                 
                     VERSLAG EN NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING  
 
                                   VAN DE VPN OP 27 SEPTEMBER 2023 IN BUNNIK 
 
 
 
Aanwezig: 37 leden 
Volmachten: 2 leden 
Totaal: 39 stemgerechtigde leden 
 
 
                                                          Algemeen deel 
 
1. Opening en welkom 
 
Na woorden van welkom door interim voorzitter Jord Ruijgh- speciaal  voor de sprekers van 
vanmiddag, de heer Martin van Rooijen en de dames Nienke Bijlholt en Tanja Stanoevska,  -  
wordt de vergadering geopend. 
Vervolgens leidt de voorzitter, Martin van Rooijen die het eerst aan de beurt is, kort in. 
Martin van Rooijen was destijds op 31 jarige leeftijd, de jongste staatssecretaris (financiën) 
ooit. Zijn carrière begon hij als inspecteur van ’s Rijksbelastingen, na studies aan de 
Rijksbelastingacademie en fiscale-economie aan de Nederlandse Economische Hogeschool 
te Rotterdam. Vervolgens volgde een carrière in het bedrijfsleven en werd hij daarnaast lid 
van de Tweede Kamer. Ook was hij voorzitter van een rechtsvoorganger van de Koepel. 
Momenteel is hij lid van het Verantwoordingsorgaan van het ABP en lid van de Eerste 
Kamer, namens 50 plus en inmiddels expert op pensioengebied. 
 
2. Voordracht Martin van Rooijen 
 
Spreker gaat eerst in op zijn verleden als pleitbezorger voor de belangen van 
gepensioneerden. 
In 2010 was hij voorzitter van het pensioenplatform NvOG waarbij ondernemingen als 
SHELL, Philips en Unilever waren aangesloten. Hij zette uiteen dat hij door deze 
ondernemingen destijds voor het blok werd gezet: ‘wij stappen op als jij niet doet wat wij 
zeggen’. Dit betekende het einde van deze organisatie, die uiteindelijk werd voortgezet door 
KNVG, de voorloper van de Koepel. Prof. Bernard van Praag zat met hem in dat bestuur. 
 
Hij wees er op dat de AOW, de eerste pijler van de pensioenregelingen, de afgelopen 
periode met 18% omhoog is gegaan. 
Daarna ging hij in op de nieuwe wet, de WTP. 
Bij het invaren van het huidige naar het nieuwe systeem voorziet hij grote problemen en is 
van oordeel dat beter niet kan worden ingevaren; een mogelijkheid die de WTP ons biedt. 



De WTP is een voorbeeld van slechte wetgeving, te gecompliceerd, vol met 
tegenstrijdigheden en onduidelijk geredigeerd. 
 
Vervolgens ging spreker in op artikel 68 van de Grondwet, waar is bepaald dat: “de regering 
gehouden is om ieder Kamerlid de inlichtingen te geven, waar hij of zij om verzoekt”. 
Hij schetste zijn pogingen in 2011 en 2020, o.a. van toenmalig minister Kamp inzage te 
verkrijgen in het advies van de Landsadvocaat over het eigendomsrecht van het pensioen. 
De betrokken onderhandelaars verkregen wel inzage, maar hij en de overige leden van het 
parlement vingen bot. 
 
Voorts vertelde hij  betrokken te zijn bij zgn. ‘classactions’. Deze groeperingen bereiden 
prejudiciële  vragen voor om  aan de Hoge Raad voor te leggen. 
Weinig vleiende woorden had hij over voor de huidige President van de Nederlandsche 
Bank, Klaas Knot, die beweerde dat die lage rente wel 60 jaar zou standhouden! Niet dus. 
‘Knotsgekke Knot’, zo was zijn kwalificatie van deze econoom.  
 
Spreker schetste signalen uit de politieke arena, waar enkele partijen, zoals de PVV, BBB en 
SP overwegen de pensioenwet in te trekken. Het zou hem ook niets verbazen als het CDA 
zich daarbij zou aansluiten. Deze partij was in feite tegen, maar was gebonden door het 
coalitieakkoord. Interessant zal in deze het standpunt van het NSC van Pieter Omtzigt zijn, 
die zich in de debatten zeer kritisch heeft opgesteld. Zijn partij zou wel eens de weegschaal 
kunnen doen doorslaan; de vraag is natuurlijk naar welke kant? 
 
Ook ging deze inspirerende spreker kort in op de Gedempte Premie Regeling(GPR). 
Hij is van mening dat de nog steeds actuele toepassing van de GPR in feite neerkomt op 
onttrekking van gelden aan het pensioenvermogen. Uitholling van het vermogen is evenwel 
niet toegestaan volgens Europese regelgeving. 
Tot zover een korte samenvatting van de voordracht van deze bevlogen, begenadigd spreker 
en felle criticus van de nieuwe pensioenwet WTP. 
 
Als dank werd hem het laatste boek van Henry Kissinger over 10 belangrijke wereldleiders, 
zoals Charles de Gaulle, Konrad Adenauer, Margaret Thatcher en anderen, overhandigd. 
 
3. Presentatie door Nienke Bijlholt en Tanja Stanoevska, voorzitter en bestuurslid van 
    Stichting Pensioenfonds Notariaat 
 
De beide dames hielden in algemene bewoordingen een tweespraak waarbij zij eerst ruim 
de  tijd namen zichzelf te presenteren en hun (werk) ervaring in de pensioenwereld te   
etaleren en vervolgens aan de hand van enkele sheets en een verouderd filmpje van de 
overheid enige toelichting gaven op de komende transitie. 
Uiteen werd gezet dat sociale partners het pensioenbeleid voorbereiden, dat wordt 
uitgevoerd door het pensioenfonds met hulp van een (feitelijke) pensioenuitvoerder(TKP) 
In het notariaat vormen de werkgevers(notarissen) en werknemers(kand.- en toegevoegd 
notarissen) samen met de Bond van Medewerkers de rol van sociale partners, de 
PensioenKamer, genaamd. 
 



Het Pensioenfonds kent drie organen,(i) het bestuur, waarvan de KNB twee leden( een 
notaris en een kand.-notaris) voordraagt en de Bond van Medewerkers, die eveneens twee 
leden voordraagt. De pensioengerechtigden kiezen een vertegenwoordiger. Voorts  
hebben twee deskundigen zitting in het bestuur. (ii) Het Verantwoordingsorgaan, dat 
oordeelt over het handelen van het bestuur, kent zeven leden. Een lid namens de ex-
deelnemers, twee leden namens de pensioengerechtigden en vier leden die nu pensioen 
opbouwen namens de deelnemers. (iii) De Raad van Toezicht, het orgaan dat intern toezicht 
houdt op het bestuur heeft drie deskundigen, die bindend worden voorgedragen door het 
Verantwoordingsorgaan. 
Het nieuwe systeem, met voor iedereen een eigen potje, betekent niet dat het pensioen 
koopkrachtiger wordt. De hoogte van de pensioenen wordt afhankelijk van de actuele 
economische en financiële situatie en kan stijgen, maar ook dalen. 
 
Op 28 november a.s. organiseert het pensioenfonds een informatiebijeenkomst voor 
gepensioneerden. Nadere informatie volgt nog. 
Naar aanleiding van de vraag uit de zaal of we niet beter de verkiezingen en de 
kabinetsformatie af kunnen wachten en de transitieplannen kunnen uitstellen, werd 
verwezen naar de eigen verantwoordelijkheid van de PensioenKamer, waar  
het pensioenfonds als uitvoerder geen invloed op heeft.. 
 
Nadat de voorzitter de beide dames  voor hun uiteenzetting heeft bedankt, wordt het 
algemeen gedeelte afgesloten en kort gepauzeerd. 
 
4. Pauze 
 
                                                           Huishoudelijk deel 
 
5.  a. Overschrijding termijn voor jaarlijkse ALV 2023; goedkeuring achteraf 
     b. Goedkeuring eventuele termijnoverschrijding voor jaarlijkse ALV 2024 
 
     Na toelichting door de voorzitter, gaat de vergadering met algemene stemmen met  
     beide voorstellen akkoord. 
     De voorzitter maakt nog melding van het feit dat ons bestuurslid Jan Veenkamp  
     door de leden ook is verkozen tot lid van het Verantwoordingsorgaan. Van de zijde van 
     het VO zijn vragen gerezen over een eventueel tegenstrijdig belang, reden waarom  
     Jan Veenkamp heeft besloten als bestuurslid van VPN af te treden. De voorzitter 
     dankt Jan voor zijn vele bijdragen voor de VPN. Jan zal, totdat een opvolger is gevonden, 
     de ledenadministratie blijven bijhouden. 
 
6.  Verslag Algemene Leden Vergadering van 23 november 2022 
 
     Het verslag wordt met algemene stemmen goedgekeurd. 
 
7.  Bestuursverslag over het verlengde boekjaar tot en met 2022 
 
     Dit bestuursverslag wordt voor kennisgeving aangenomen en met algemene stemmen  
     goedgekeurd. 



 
8.  Financieel jaarverslag eerste boekjaar 
 
     Ook dit verslag wordt met algemene stemmen goedgekeurd. 
 
9.  Verslag kascommissie 
 
      De voorzitter leest het verslag van de kascommissie, bestaande uit de heren 
      Fr. Rieff en D.A. Spek voor, waarin wordt voorgesteld de penningmeester te 
      déchargeren voor zijn financieel beleid in het verlengde boekjaar. 
      De voorzitter verzoekt de vergadering het bestuur eveneens te déchargeren en te 
      kwiteren voor het gevoerde beleid. 
      Het voorstel wordt- onder dankzegging aan de kascommissie - met algemene stemmen 
      aangenomen. 
       
10.  Kwijting en décharge 
 
       De voorzitter verzoekt de vergadering het bestuur te kwiteren en déchargeren 
       voor het gevoerde algemene beleid in het afgelopen verlengde boekjaar.  
       Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
11. Ontwerp statutenwijziging. Een nieuw ontwerp tot statutenwijziging ligt voor en is  
       aan alle leden gezonden. 
       Voorgesteld wordt het besluit van 23 november 2022 tot statutenwijziging in te 
       trekken en het voorliggende nieuwe ontwerp te aanvaarden 
 
       Met algemene stemmen wordt het voorstel voor het nieuwe ontwerp van de statuten- 
       wijziging  aangenomen en het besluit van 23 november 2022 tot statutenwijziging  
       ingetrokken. 
 
12.  Benoeming van Mr. J.P.D. Schuttevaer tot lid van de bij de statutenwijziging in te 
        stellen Raad van Toezicht, naast Prof. Mr. A.L.G.A. Stille, die als zodanig reeds op 
        23 november 2022 werd benoemd 
 
        Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 
13.  Kascommissie 
 
       De voorzitter meldt dat de heer Van Donkersgoed zich als lid van de kascommissie 
       heeft teruggetrokken. Het bestuur stelt voor in de ontstane vacature, de heer  
       Mr. M. Ackerman als derde(reserve) lid te benoemen, welk voorstel met algemene 
       stemmen wordt aangenomen. 
 
14.  Gelegenheid tot het stellen van vragen en discussie 
 

Tjeerd Koelmans stelde een vraag over de AVG, waar kennelijk de Friese notariële 
vereniging, VNAL, zich intensief mee bezig heeft gehouden.. 



        De voorzitter verzoekt vragensteller VPN te mailen met de gegevens, opdat het 
        bestuur de kwestie kan uitzoeken. 
 
        Simon van den Berg vraagt zich af – hangende de vraag of het parlement in de nieuwe 
        samenstelling, besluit tot intrekking van de WTP –  of het bestuur van VPN de  
        PensioenKamer niet dient te verzoeken hun werkzaamheden m.b.t. het Transitieplan  
        en het invaren ter vermijding van kosten, op te schorten? Voorzitter zet uiteen dat  
        VPN geen partij is in het pensioenveld en verzoeken ook op ander terrein door de  
        KNB (= opdrachtgever PensioenKamer) worden genegeerd. 
 
        Ook is het verzoek van meerdere aanwezigen, dat het bestuur op korte termijn de 
        contributie voorstelt te verhogen.  
        Eenzelfde verzoek aan het bestuur is actiever nieuwe leden te werven. Jaap ten Berge, 
        lid van de Raad van Advies schetst dat VPN op grond van de AVG niet over de adressen 
        van de gepensioneerden en bijna gepensioneerden mag beschikken. Via de mailing 
        van het pensioenfonds kan de oproep tot aanmelding als lid, plaats vinden. Dat  
        verloopt de laatste tijd helaas niet soepel. Het bestuur blijft hier zeer alert op. 
 
        De vraag wordt gesteld waarom de slapers niet georganiseerd zijn? Er zijn ± 10.000 
        slapers, personen die thans niet meer in het  notariaat werkzaam zijn, maar daar wel  
        ooit  hebben gewerkt en pensioen opgebouwd. Het probleem is dat om het hoorrecht 
        uit te oefenen, tenminste 10% van de slapers zich als lid van de betrokken  
        belangenvereniging moet hebben opgegeven; dat wil zeggen tenminste 1000 leden 
        en hoe komen we aan de adressen? Bovendien lezen niet alle slapers de Nieuwsbrief  
        van het pensioenfonds. 
         
        Hans van Duijn heeft zich gestoord aan de trage reactie van de heer Zondag  op zijn 
        Vraag. Hij heeft drie maanden op het antwoord moeten wachten. 
 
        Linda Grotendorst vraagt waarom het niet mogelijk is degenen die op korte termijn 
        met pensioen gaan te benaderen en te wijzen op de mogelijkheid van het  
        lidmaatschap van VPN. 
        Noch de KNB en noch SPN zijn bereid, i.v.m. de AVG de gegevens van potentiële leden  
        aan de VPN te verstrekken. 
 
        Voorts wordt gesuggereerd Eduard Bomhoff te benaderen, die scherpe kritische 
        geluiden heeft laten horen over de vele rollen van De Nederlandsche Bank. 
        Belanghebbende( aandelen DNB 100% eigendom Staat) als grootste werkgever,  
        toezichthouder, officier van justitie, rechter en nauw betrokken bij benoeming 
        bestuurders van pensioenfondsen. 
 
        Tot slot de vraag van Nico Eskes of het Transitieplan aan de leden zal  
         worden  voorgelegd? Het antwoord luidde: vanzelfsprekend. Het plan wordt in het  
         laatste kwartaal  van 2023 verwacht. 
 
         Tijdens de rondvraag meldt het bestuur dat de uitoefening van het hoorrecht een 
         prioriteit is en ter voorbereiding van het oordeel over het Transitieplan de hulp 



         van een deskundige actuaris is ingeroepen. 
 
          Pieter Klapwijk dankt -onder applaus - namens de leden, het bestuur en Raad van 
          Advies, voor hun vele inspanningen in het afgelopen jaar. 
 
         Geen verdere vragen meer aan de orde zijnde, wordt vergadering onder dankzegging 
         voor ieders inbreng, gesloten. 
         
 
                                                               ---000--- 
        
 
 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 


